
Skolebestyrelsesmøde nr. 3  

Onsdag den d. 4. oktober 2023 

Kl. 18.00 – 20.00 

Personalerummet på Søndermarksskolen 

Medlemmer: 
Forældrerepræsentanter: Anja Vilsholm, Nicklas Ackey, Louise Walbom, Anne Bøgh, Charlotte 
Koopmann Johansen og Patrik Nilsson. 
Medarbejderrepræsentanter: Anette Sorth-Olsen og Nanna Blom   
Elevrepræsentanter:  
Ledelsesrepræsentanter: Line Aviaja Jørgensen, Marie Anker og Lars Kromann Myhre 
 
Afbud: Marie, Anette, Patrik 

Dagsorden  Tidsplan Referat 

1.   Godkendelse: Dagsorden Beslutning 18:00-18:05 Godkendt 

2.  Nyt fra eleverne Orientering 18:05-18:10 Elevrådsmøde i næste uge med 

følgende fokus: 

Trivselsmåling og kvalitative data fra 

klasserne ved elevrepræsentanterne 

omkring tre spørgsmål:  

1) Hvad skal der til for at jeg har det 

godt i klassen?  

2) Hvad kan jeg gøre for at andre 

også har det godt i klassen?  

3) Hvad kan de voksne gøre for at 

klassen har det godt sammen?   

Herudover skal der laves 

billedpræsentation af medlemmer af 

elevrådet. 

To elever har været på kursusdag 

vedr. undervisningsmiljø sammen 

med Marie Anker. 

3.  Ind- og udmeldelser Orientering 18:10-18:15 Der har været to indmeldelser og tre 

udmeldelser siden sidste møde. 



4.  Opsamling på deltagelse på 

forældremøder 

Hvordan har det fungeret at 

deltage i de enkelte årganges 

forældremøder? 

Er der tilbagemeldinger fra 

møderne vi kan dele med 

hinanden? 

Giver dette anledning til at 

sætte særlige emner på 

dagsordenen fremadrettet? 

Debat 18:15-18:30 Forespørgsler på, hvordan man kan 

finde skolebestyrelsesmedlemmer i 

Aula som gruppe. Lars siger, at det 

kan man sagtens oprette. Samt 

kontaktoplysninger på hjemmeside; 

Charlottes oplysninger. 

iPads – om forældre har mulighed 

for at låse den fx kl. 21. Dette ville i 

så fald være ens for alle, det er dog 

ikke helt foreneligt med BRK’s tilgang 

og retningslinjer. Det er til stadighed 

en tilbagevendende tematik for 

forældrene. Det er særligt 

udfordrende at børn kan søge alt 

frem på deres udleverede skole iPad; 

det kan skabe konflikter både i 

hjemmene og mellem skole og hjem. 

Skolebestyrelsen spørger 

forældrerådene om, hvad 

forældrenes holdninger er til brugen 

af iPads og computere og evt. 

restriktioner generelt samt adgangen 

til sociale medier.  

5.  Budgetaftale 
 
På baggrund af 
budgetaftalen, der bl.a. 
indeholder en række 
besparelser på 
skoleområdet, har der været 
en del opmærksomhed på 
især sammenlægningen af 
Rønne til et skoledistrikt.   
 

Debat 18:30-19:10 Skolebestyrelsen har været i kontakt 

med forskellige KB-medlemmer, og 

der har været inviteret til dialog.  

Der overvejes at invitere alle 

interessenter til debat med 

mediedækning.  

6.  Trivsel 

Det er tidligere besluttet at 

trivsel i forskellige former og 

temaer skal være en del af 

bestyrelsesmødernes indhold. 

Debat 19:10-19:40 Drøftelse om god overlevering fra 

teams mellem klassetrin.  

Efterspørgsel på sparring/løft af 

kompetencer ift. klasserumsledelse 

og kommunikation til forældre, 

særligt ifm. med planlagt skift af 



I dag lægges op til en debat 

omkring hvordan disse tre 

punkter har indflydelse på 

trivsel 

Overgange/skift af lærere og 

pædagoger. 

To-voksenordning 

Kommunikation mellem skole 

og hjem omkring det der kan 

være svært.    

voksne. 

Forslag om ”fast” voksen, der går 

med i overgangen til nyt 

voksenteam, fx en pædagog på 

årgangen, som kan være med til at 

skabe en rød tråd for børnene, fx fra 

0.-1 og fra 5.-6. årgang.  

Være mere OBS på mellemtrinnet og 

trivslen der.  

 

7.  Det sker på skolen 

Orientering fra 

medarbejderrepræsentanterne 

Orientering 19:40-19:50 Syvende klasserne har været på en 

rigtig god tur til Kbh. 

Ottende klasserne har været meget 

ude i naturfag. De er også begyndt at 

få karakterer. 

Niende klasserne skal til Berlin, og 

der er snart terminsprøver og 

brobygning.  

8.  Meddelelser/orientering (B) 

Formand 

Ledelse  

 

 

 

 

Medarbejdere 

 

 

 

Orientering 19:50-20:00 

 

 

 

Tak til Stine fra SB for at være med til 

Åbent hus for kommende 0. 

klassebørn. En god åben 

huseftermiddag, dejlig stemning.  

Frito har haft Grøn Arbejdsdag i dag 

med plante-donationer fra Liliendal. 

Grønt Råd godt i gang. 

En påvirket stemning blandt 

personalet grundet udsigterne til en 

sammenlægning af Rønneskolerne, 

som har været gennemlevet før for 

flere medarbejderes vedkommende 

og grundet udsigterne til færre to-



 

Andre 

lærertimer. 

9.  Eventuelt Orientering  

10.  Punkter til kommende møder Beslutning Punkt om teamskift, to-

voksenordning og kommunikation 

mellem skole- og hjem, trivsel. 

11.  Godkendelse af referat, der 

godkendes løbende i mødet. 

Ved mødets afslutning 

underskrives underskriftsblad. 

Beslutning  

12.  Lukket punkt Orientering  

 


